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Chang Chang 

Beijing 

 

 

PRACTICE AREAS 
◼ Cross-border arbitration and dispute resolution 

◼ General corporate 

◼ Litigation 

PROFESSIONAL EXPERIENCE 
Ms. Chang focuses her practice on commercial dispute resolution, including international and 

domestic arbitration and litigation.  She has assisted in handling several arbitration cases before the 

Beijing Arbitration Commission (BAC), the China International Economic and Trade Arbitration 

Commission (CIETAC), and the Hong Kong International Arbitration Center (HKIAC), as well as 

many complex litigation cases before local courts. 

EDUCATION 
Ms. Chang received a Bachelor of Law degree from Beihang University and a Juris Doctor degree 

from the University of New South Wales. 

QUALIFICATIONS 
Member of the PRC Bar 

WORKING LANGUAGES 
Chinese, English 
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常畅 

北京 

 

 

业务领域 

◼ 跨境仲裁与争议解决 

◼ 一般公司事务 

◼ 诉讼 

工作经历 

常畅律师在汉坤主要从事争议解决方面的法律业务，包括国际商事仲裁、国内仲裁以及诉讼。

她曾协助处理北京仲裁委员会、中国国际经济贸易仲裁委员会、香港仲裁委员会等机构的多

起仲裁案件，也曾在各地法院协助处理众多复杂诉讼案件。 

教育背景 

常畅律师于北京航空航天大学法学院获得法学学士学位，后于澳大利亚新南威尔士大学法学

院获得职业法律博士学位（Juris Doctor）。 

执业资格 

中华人民共和国律师执业资格 

工作语言 

中文、英文 


